
Fra: Richard kirkevik Toft <toftos@hotmail.com> 
Sendt: 31. mai 2014 20:15 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Brebånd 
 

Hei, 
 
Vi er mange som har snakket om hvordan vi skal klare å skaffe fiber her til oss på Eikangervåg, så 
dette var gode nyheter :) Hvor langt frem i tid er dette snakk om ? 
 
Mvh 
 
Richard Toft 


